



港大同學會小學

電話 Tel : 2202 3922

傳真 Fax : 2202 3914

2027-28 年度一年級入學申請

本校將於 2026 年 5 月 2 日(星期六，下午 1 時正)開始接受 2027-28 年度一年級入學申請；截止申請日期為 2026 年 5 月 23 日(星期六，正午 12 時)

有意報讀本校一年級之家長請細閱「入學申請須知」以了解詳情，如有其他查詢請致電 2202-3922 與本校聯絡。

一年級入學面試內容

本校的「一年級入學面試」主要透過小組遊戲及個人面談進行，從而觀察孩子的行為、社交表現、理解及表達能力。內容包括：

1. 認讀中、英文基本字詞
2. 考核數學基本概念，包括數數、加減、推理
3. 生活常識
4. 聆聽故事及參與互動遊戲
5. 分享圖書

2027-28 Primary One Admission Application

Our school will accept application for Primary One in the 2027-28 school year from 2nd May 2026 (Saturday, 1p.m.); the application deadline will be on 23rd May 2026 (Saturday, 12p.m.)

Interested parents please read through the “Notes for 2027-2028 Primary One Admission” for details. If there are any enquiries, please contact our school General Office at 2202-3922.

Content of Primary One Admission Interview

Our Primary One Admission Interview is mainly conducted through group games and interviews in order to observe the child's behavior, social performance, understanding and expression skills. Contents include the followings:

1. Recognize and read basic Chinese and English words
2. Assess the basic concepts of Mathematics, including counting, addition and subtraction, reasoning
3. Questions and answers about daily life knowledge
4. Conduct interactive games based on story and teacher's instructions
5. Share a book which you have read